
Zápis z V. schůzky Zahraniční komise LF, 12. 9. 2007 
 
Přítomní členové Zahraniční komise:  proděkan J. Lata, S. Bartáková, K. Kaňková, M. 
Nováková, A. Šulcová , V. Woznicová. 
Omluveni: P. Piskač, Z. Kala. 

 
 
1. Členové ZK se na minulé schůzi shodli na tom, že bude vhodné počkat do září 2007, aby 

byl dán dostatečný prostor prof. Novákovi k případnému vyjádření či ukončení projektu 
výměnných pobytů v Dallasu (prof.Novák takový krok částečně avizoval). Podle 
informací od prof. Šulcové pan profesor Novák vyjádřil snahu ukončit projekt ze strany 
university v Dallasu s odvoláním na postupný úbytek sponzorů ochotných tento projekt 
financovat. Bude tedy připraven dopis s poděkováním, který bude s podpisem pana 
děkana LF MU zaslán na patřičná místa v Dallasu. Ukončení spolupráce bude upraveno 
podle smlouvy podepsané mezi tamější univerzitou a LF MU. 
Dr. Woznicová pracuje na výsledcích svého studia využití IT při výuce lékařské 
mikrobiologie na universitě v Dallasu. Výsledek této její aktivity bude publikován 
prostřednictvím portálu LF MU cestou www.medmicro.info, jak již bylo avizováno 
minule a dále bude prezentováno jako příspěvek na konferenci o studiu začátkem roku 
2008.   

2. Byly schváleny návrhy na využití finančních prostředků na pokrytí pobytu zahraničních 
expertů. V současnosti je nutné především průběžně kontrolovat, zda se všechny 
plánované pobyty uskutečnily v termínu a přidělené finanční prostředky byly řádně 
vyčerpány. Vzhledem k několika plánovaným cestám, a tedy nepřítomnosti proděkana 
Laty, byla pověřena M. Nováková, aby tuto kontrolu prováděla a případně zajistila 
urychlené čerpání financí náhradníkem/ky. Proděkan Lata požádal členy ZK, aby 
s předstihem promysleli možnosti čerpání financí z tohoto rozvojového projektu v roce 
2008 (za předpokladu, že bude projekt pokračovat). 

3. Doc. Kaňková informovala o tom, že aktivity zahraničních studentů v souvislosti se 
založením jejich vlastního spolku mediků se momentálně nerozvíjejí – zdá se, že důvodem 
je především zkouškové období a prázdniny, a tudíž menší možnost komunikace mezi 
studenty. Při schůzce nově zapsaných zahraničních studentů budou tito informováni o 
možnosti se do práce spolku zapojit a bude jim poskytnut kontakt na jeho představitele. 

4. Dr. Bartáková zjistila kontakt na firmu, která pravidelně vytváří pro stomatologickou 
kliniku informační materiály – viz. minulý zápis. 

 

Další schůzka ZK se bude konat ve středu 24. října 2007 v 13:30 hod na Fyziologickém 

ústavu LF. 
 
V Brně 17.9.2007                                                                       Zapsala: M. Nováková 


